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Agendapunt 05: M. Kok  

Agendapunt 06 en 07: G. Konijn 

Agendapunt 08 en 09: C. van Stiphout 

 

 

AGENDA 

01 Opening 
 

02 Zomernota 2016 
Voor het verslag van dit agendapunt zie verslag Commissie B&M 08-09-2016 
 

03 Vaststelling agenda 
De agenda wordt conform vastgesteld 
 

04 Spreekrecht art. 15 Verordening op de raadscommissies gemeente Medemblik 2014 
Agendapunt 08:  C. Gorter – muziekschool MOW 



Agendapunten 11 en 12:  A. Streumer – bibliotheek 

Zij spreken in onder het betreffende agendapunt. 

 
05 Vaststellen samenvatting commissie samenleving d.d. 19 mei 2016 (IVR-16-04204) 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld 
 
 

06 Toezeggingenlijst en motielijst 
Op verzoek van mevr. Selders gaat de griffie na of de toezeggingen 566, 585, 590, 591, 592 
en 595 van Cie B&M naar Commissie samenleving kunnen worden verplaatst. 
 
 

07 Actieve informatie college 
Wethouder Fit informeert als volgt: 
- De gemeente heeft overleg gehad met de exploitant van De Bloesem. Deze overweegt een 

inpandige uitbreiding. 

- Een delegatie van de ministeries EZ en SZW hebben Medemblik bezocht om zich op de 

hoogte te stellen van de samenvoeging van peuterspeelzaal en kinderopvang als 

voorbeeldproject van een voorschoolse voorziening. 

 
08 Opheffen gemeenschappelijke regeling Financiering personeelsplan muziekschool 

Westfriesland (IVR-16-04310) 
C. Gorter (bestuurslid muziekschool) spreekt in (zie bijlage 1) 

Op vragen van de commissie antwoordt de heer Gorter als volgt: 

In 2013 is door de gemeente gevraagd met een toekomstplan te komen. Toen was er geen 

sprake van een WCN. Inmiddels is muziekschool Wognum failliet en samengaan met 

Stedebroec bleek niet mogelijk. Een WCN is niet hetzelfde als één grote, sterke 

muziekschool. De korting van € 150.000,-, van de drie gemeenten, is niet op te vangen en 

leidt tot beëindiging van de muziekschool. Het huidige personeel heeft een ambtelijke status 

en kan niet worden overgenomen van de gemeente. Een aanvulling op de loonkosten uit 

eigen inkomsten biedt op langere termijn geen oplossing en is uiteindelijk niet op te brengen 

door de muziekschool. Er zullen 20 mensen (7 fte’s) op straat komen te staan. Er zijn 300 à 

350 leerlingen. Buiten de gemeentelijke bijdrage wordt nog € 220.000,- subsidie ontvangen. 

Dit lijkt een groot bedrag, maar daarmee worden ook gezinsleden bereikt en 

muziekfestiviteiten georganiseerd. Van de gemeente Medemblik wordt € 100.000,- 

ontvangen.  

Op vragen van de commissie antwoordt wethouder Fit als volgt: 

Er is al in 2013 met de drie muziekscholen gesproken over samenwerking. Dit leidde niet tot 

een nieuwe organisatie. De gemeente heeft in 2015 een extern adviseur aangesteld om dit 

regionaal op te pakken. In de tussentijd is muziekschool Wognum failliet gegaan. 

Drechterland gaf ook aan de bijdrage te willen afbouwen. Het personeel is aangeboden om 

mee te helpen in het zoeken en ondersteunen naar passend werk. Indien dit niet lukt dan is 

een Sociaal plan noodzakelijk. De kosten hiervan zijn niet bekend. 

De Vuurvogel biedt globaal een programma aan met instrument aan, heeft ensembles, een 



poppodium en aanbod voor kleuters. Een overzicht van het aanbod wordt toegestuurd. 

Het is de wethouder niet bekend hoe de samenwerking MOW en Stedebroec  nu vorm krijgt. 

De meerwaarde van de WCN is de netwerkorganisatie. De Vuurvogel heeft bewezen dat die 

vorm bestaansrecht heeft. De muziekschool MOW krijgt naast subsidie ook vergoeding voor 

personele lasten. Dit is niet zuiver t.o.v. andere organisaties. Over voortzetting van de 

activiteiten tussen 2017 en 2020 zal met betrokken partijen gesproken worden, bijvoorbeeld 

in de vorm van De Vuurvogel. De MOW ontvangt van de gemeente € 124.000,- plus € 

70.000,- subsidie. De Vuurvogel ontvangt € 30.000,- . 

De wethouder streeft een breed cultureel aanbod in West-Friesland na. Oude afspraken 

hoeven niet voor onbepaalde tijd voort te bestaan. De wethouder ziet geen noodzaak voor 

één grote muziekschool in West-Friesland. Er zijn goede voorbeelden hoe muziekles voor 

veel minder geld kan worden georganiseerd. Het personeel staat op de loonlijst van de 

gemeente Medemblik. De reorganisatie is reden de functie te beëindigen. De gemeente zal 

zijn verantwoordelijkheid hierin moeten nemen bij de afbouw van de personele kosten.  

Het stappenplan zoals dit in mei  is gepresenteerd wordt  aan de commissie toegestuurd. 

 Het raadsvoorstel zal worden voorgelegd aan de meningvormende commissie. 

 
08a PAUZE 

 
09 Vaststellen beleid waarborgstelling geldleningen sportverenigingen (IVR-16-04318)  

 
Op vragen van de commissie antwoordt wethouder Fit als volgt: 

Het voorgestelde  beleid van de gemeente maakt dat, indien SWFS garant gaat staan, de 

gemeente hierin automatisch zal volgen. De SWFS is een degelijke en deskundige organisatie, 

die veel ervaring heeft met garantstelling.   

De garantstelling van de gemeente aan de roeivereniging komt boven de gemeentelijke 

subsidie van € 50.000,- Na fondswerving had de roeivereniging nog € 40.000,- nodig voor de 

bouw van de loods. De bank wil deze niet lenen zonder garantstelling. Met de garantstelling 

van SWFS en gemeente kan dit wel, waarbij de aflossing in de exploitatie van de 

roeivereniging wordt opgenomen. 

Het voorliggende beleid voor garantstelling betreft alleen sportverenigingen.  

Zonder garantstelling kan de roeivereniging geen loods bouwen. Met de garantstelling lopen 

de roeivereniging en de gemeente  samen op naar een verbetering van de  accommodatie. 

Het is niet bekend of er meer verenigingen van de regeling gebruik gaan maken en wat de 

totale financiële gevolgen van deze regeling zijn. Hiermee moet ervaring worden opgedaan. 

Verenigingen zullen steeds zelf ook moeten investeren. 

In het beleid worden geen tegenprestaties verwacht van de verenigingen, bijvoorbeeld een 

gunstige regeling voor ouders die geen contributie voor hun kinderen kunnen betalen.  

Het raadsvoorstel zal worden voorgelegd aan de meningvormende commissie. 

 
10 Kaders op te stellen nota topsportbeleid (IVR-16-04110) 



 
Op vragen van de commissie antwoordt wethouder Fit als volgt: 

Open water zwemmen wordt ook tot topsport gerekend, vooral in de zin van evenementen. 

Als voorbeeld noem wethouder Fit  Stavoren-Medemblik waarbij er koppeling met andere 

activiteiten gestimuleerd kan worden, zodat het een evenement wordt. 

Ondanks de inzet van Scheveningen, zal Medemblik de zeilsport als topsport blijven 

stimuleren. 

Nieuwe sporten die zich op topsportniveau aanbieden kunnen op termijn ook meegenomen 

worden: het college stelt zich hierin  flexibel op. 

De verdeling van het budget wordt in de nota Topsportbeleid, die eind dit jaar aan de raad 

wordt aangeboden, opgenomen. 

De relatie met toerisme wordt gelegd, bijvoorbeeld met het TEAM (Topsport Evenementen 

Aquisitie Marketing). 

Over de Special Olympics en de mogelijke betekenis voor Medemblik komt een schriftelijke 

informatie. 

Van de diensten van Sportservice Noord-Holland maken verenigingen in Medemblik gebruik. 

 Het raadsvoorstel zal worden voorgelegd aan de meningvormende commissie. 

 
11 Invulling bezuinigingstaakstelling subsidie bibliotheek 2017 - 2019 (IVR-16-04392) 

 
Mevr. Streumer (Directeur/bestuurder Bibliotheek) spreekt in . De inspraak is als bijlage bij 

het verslag gevoegd (Bijlage 2). 

Op vragen van de commissie antwoordt mevrouw Streumer als volgt: 

De bibliotheek gaat uit van een toekomst binnen het WCN op basis van het Ontwikkelhuis. 

De bijdragen van de gemeente Medemblik zijn daarbij bepalend voor de dienstverlening aan 

de gemeente. Er is uitgegaan van een bijdrage van € 15,- per inwoner. Wanneer dit lager 

wordt, dan kan alleen de basis dienstverlening  aan Medemblik worden aangeboden. 

Wanneer het WCN uitgevoerd wordt zoals het in het uitvoeringsplan staat is dit erg nadelig 

voor de bibliotheek. 

Het raadsvoorstel WCN is alleen in de gemeente Enkuizen aangenomen. De gemeente 

Koggenland heeft de intentieverklaring nog  niet willen ondertekenen, maar wil in de 

toekomst mogelijk wel inkopen. Opmeer heeft aangegeven eerst op locaal niveau e.e.a. te 

willen regelen en daarna aan te sluiten. De gemeenten Drechterland en Stedebroec hebben 

het WCN van de agenda gehaald en gaan eerst met de muziekscholen en de bibliotheek in 

gesprek over alternatieven. 

Aanvankelijk was het idee voor het WCN een aparte organisatie op te richten, dit lijkt nu 

verlaten. Het Ontwikkelhuis van de bibliotheek is ook een stap op weg naar een WCN.  

Volwassenenwerk van de bibliotheek kost, omgeslagen naar Medemblik, voor de komende 

jaren € 25.000,- . Het heeft echter de voorkeur van de bibliotheek niet te bezuinigen en de 

taken binnen het Sociaal domein te blijven vervullen. Ook is het afwachten of de afbouw van 



het volwassenenaanbod leidt tot contributieverlies. Mogelijk wordt door volwassenen 

uitgeweken naar de vestigingen in  Stedebroec en Hoorn. 

Er wordt op dit moment nog niet overlegd over samenwerking tussen bibliotheek en 

muziekscholen. Dit moet nog worden opgepakt. 

Er wordt jaarlijks overlegd met de gemeente over het productenboek van de bibliotheek. Er 

kunnen in principe per kern afspraken worden gemaakt. Er is voor de gemeente een bedrag 

van € 11,80 per inwoner nodig voor de basisdienstverlening. Daarboven kunnen extra 

producten worden afgenomen.  

De intentieverklaring WCN is door 5 gemeenten ondertekend. Tot 1 mei is gezamenlijk 

opgetrokken tussen gemeenten en bibliotheek richting WCN. Door de invulling en aanpak 

WCN (het plan een aparte stichting te vormen en het risico voor de bibliotheek) maakte dat 

de bibliotheek is teruggevallen op het Ontwikkelhuis, zodat er nu twee richtingen zijn waarop 

naar een WCN kan worden toegewerkt.   

Op vragen van de commissie antwoordt wethouder Fit als volgt: 

De gemeentelijke taken in het kader van de Wmo kunnen in 2020 ook met een WCN worden 

ingevuld. Er wordt op termijn weer gewerkt naar de € 15,- per inwoner voor de bibliotheek , 

maar eerst dient de taakstelling van het raadsbesluit te worden uitgevoerd. Er zijn ook 

ontwikkelingen in de maatschappij (digitalisering, ontlezing) die maken dat er anders 

gekeken moet worden naar bibliotheekwerk en muziekschool. Een relatie met de daling van 

het aantal VWO adviezen is in dit verband niet te leggen. Over de bezuiniging is overleg met 

de andere gemeenten. Zij vinden het besluit van Medemblik niet plezierig, maar trekken hun 

handen er niet vanaf. Er zijn verschillende alternatieven voor de bezuiniging en WCN 

besproken en dit heeft geleid tot deze voorstellen. 

In het voorstel is de beëindiging van het volwassenenaanbod betrokken. Dit hoeft niet in alle 

gevallen te leiden tot opzegging van het lidmaatschap. De wethouder zal een overzicht van 

de ontwikkeling van het ledenaantal van de bibliotheek toesturen. 

Het raadsvoorstel zal worden voorgelegd aan de meningvormende commissie. 

 
12 Bibliotheek en doorontwikkeling naar een Westfries cultureel netwerk (IVR-16-04384) 

 
Mevr. Streumer (directeur/bestuurder Bibliotheek) spreekt in. De inspraak is als bijlage bij 

het verslag gevoegd (bijlage 2). 

Op vragen van de commissie antwoordt mevrouw Streumer als volgt: 

In het uitvoeringsplan WCN wordt uitgegaan dat de bibliotheek 2  van de 5 taken uitvoert. 

Daarbij wordt blijkbaar uitgegaan dat 3 taken door andere organisaties gaan worden 

overgenomen. Mevr. Streumer pleit voor een open bespreking met andere organisaties, 

waarin meer opties mogelijk en bespreekbaar zijn. Dit zou de opdracht voor de 

kwartiermaker moeten worden. 

Zij gaat ervan uit dat zij de komende periode voorlopig nog de functie van directeur 

bibliotheek zal waarnemen. 

Op vragen van de commissie antwoordt wethouder Fit als volgt: 



Het college heeft een toelichting opgesteld, maar nog niet toegestuurd, over de relatie 

tussen een regionaal netwerk, het WCN en het Ontwikkelhuis. Het is van belang dat er wordt 

overlegd en dat de kwartiermaker met alle culturele instellingen gaat overleggen. 

De € 15 ,- per inwoner is voor bibliotheekwerk excl. huisvesting. Het bedrag per inwoner is 

echter geen uitgangspunt voor de kwartiermaker. Deze gaat open het gesprek in met de 

culturele voorzieningen. Het uiteindelijk resultaat moet een duurzaam netwerk zijn van 

culturele organisaties die ook de bibliotheekfunctie en muziekonderwijs verzorgen. Ook De 

Vuurvogel zou onderdeel van het netwerk kunnen zijn. De opdracht voor de kwartiermaker 

wordt nog in overleg met de regio opgesteld. 

Een overzicht van de kosten van de instellingen nu en wat de instellingen straks mogen 

kosten – dat als kader voor de kwartiermaker kan dienen – wordt aan de commissie 

toegestuurd. 

Uitstel van besluitvorming is niet gewenst, omdat het convenant met de bibliotheek op 31 

december 2016 afloopt.  

Het raadsvoorstel zal worden voorgelegd aan de meningvormende commissie. 

 
13 Sluiting 

 
 
 

 


